
DĚKANÁT FAKULTY TECHNOLOGIE OCHRANY PROSTŘEDÍ 

VYSOKÉ ŠKOLY CHEMICKO-TECHNOLOGICKÉ V PRAZE 
 

Zápis 

z kolegia děkana dne 16. února 2021 

(Microsoft Teams) 
 

 

Přítomni:   doc. Kočí, doc. Sýkora, doc. Hlinčík, Dr. Šír, doc. Ciahotný, doc. Šimáček, doc. Macák, 

prof. Jeníček, Ing. Varga, Ing. Březina, Dr. Bindzar, Ing. Šritrová, Šárka Dintarová 

Omluveni:     
 

Informace z KR  
 

Rektor 

 Prof. Pospíšil byl zvolen předsedou Rady vysokých škol. 

 VŠCHT uzavřela memorandum s Učenou společností (portál Věda a výzkum). 

 Nebrat na lehkou váhu mezinárodní ranking univerzit. 

 

Pror. Vojtěch 

 HR Awards. Připomínky za fakulty (doc. Hlinčík). 

 Průběh IGA. 

 Spin off firmy na VŠCHT. 

 Úprava fondu Dagmar Procházkové. 

 

Pror. Pospíšil 

 Příprava strategického plánu VŠCHT. 

 Nákup domu v Jankovcově ulici – diskuze. 

 Ekonomické odd. opustilo Lighthouse. 

 Hodnocení Rady vysokých škol - VŠCHT je stále hodnocena A. 
 

Pror. Kotrba 

 Nefungují veletrhy, nepřináší nám to nové zájemce o studium. 

 Virtuální DOD mělo přes tisíc návštěv. 

 Co nejvíce prezentovat své výzkumy na LinkedIn. 

 

Kvestorka Ing. Chválná 

 Vyhodnocení TAČR – vyplácení odměn ke konci roku je špatně, rozpočítat TAČR a vyplácet 

během roku. 

 Fakulty mají poskytovat znalce, pro školu to není finančně příliš výhodné, odměny za znalečné 

jsou velmi nízké. Tyto expertízy se musí pojistit, nicméně právo expertíz nesou fakulty, ale IČO 

je za celou VŠ, je to v řešení. 

 Stále je doporučeno zaměstnancům poskytovat home office. 
 

 

 

Příští kolegium rektora se bude konat 9. 3. 2021 
 

 

Informace z KD 

 

doc. Kočí - děkan 

 Uctil vzpomínku za Ing. Mirku Novotnou z Centrálních laboratoří.  

 Poděkování doc. Šimáčkovi za poskytnutí místnosti pro doktorandy. 

 Přivítal Ing. Vargu jako nového předsedu akademického senátu fakulty. 

 



doc. Sýkora – proděkan pro pedagogiku 

 Info od Ing. Kubové – do konce března hlásit utajené práce. Přijde manuál. 

 S distanční výukou se počítá celý letní semestr.  

 Rozvrh je stanoven, dodržet distanční výuku podle něj. 

 Pror. Jahoda sestavil komisi ohledně způsobu výuky matematiky na VŠCHT (za FTOP doc. 

Saidl). 

 PIGA projekty byly přijaty.  

 

doc. Hlinčík – proděkan pro vědu a výzkum 

 Rozdělení specifického výzkumu na jednotlivé fakulty. Naše fakulta bude mít na tento rok pro 

DSP studenty 4.861.182,- . 

 Nová směrnice A/S/961/2/2021 Evidence výsledků tvůrčí činnosti zaměstnanců a studentů 

VŠCHT Praha. Termín 28.2. 2021 na zavedení ORCID do OBD. 

 Schváleny projekty SIGA.  

 Reakce na podněty a dotazy z Vědeckého výboru AS VŠCHT Praha. 

 Projektové centrum na VŠCHT, alokace na pracovníka centra 5 – 10%. 

 Porovnání doktorských stipendií na vysokých školách. Naše škola se snaží najít zdroje jak 

stipendia studentům DSP navýšit. 

 Možnosti úprav změn bodování v E-doktorandu. 

 

dr. Šír – proděkan pro styk s průmyslem a zahr. styky 

 Smlouva s univerzitou v Basileji je před podpisem, verze DD i pro naše studenty. 
 17. 2. 2021 proběhne schůzka se zahraničních oddělením a proděkany pro zahr. styky VŠCHT. 
 DOD – budou videa jako propagace pro Facebook. Virtuální DOD bylo narušeno problémy 

s platformou na které virtuální DOD probíhalo. 
 

 

Ústav 215 (doc. Šimáček) 

 Může být doktorand oponentem diplomové práce? Ano, může. 
 Dotaz na proděkana Sýkoru – jsou nějaké informace o laboratořích? Stále vyčkáváme na 

epidemickou situaci. 
 Kmenoví zaměstnanci – ti, kteří mají alespoň část úvazku hrazenou z fondu 01 nebo 85. 
 

Ústav 216 (doc. Ciahotný) 

 Hodnotící zpráva MEPu – hodnocení fakult, naše fakulta by měla nějakých způsobem reagovat. 

Přespříští kolegium se budeme hodnocení MEPu věnovat. 
 Smlouvy s průmyslem jen do 50 tisíc. Je to bohužel brzda pro větší spolupráci. Nad 50 tisíc má 

bohužel škola povinnost vkládat do Registru smluv. 
 Větší spolupráce s Technoparkem Kralupy. Až se situace zlepší, domluvit si s Ing. Petrákem 

schůzku, diskutovat o možnostech spolupráce. 
 Zadání DP a BP. Vytisknou sekretářky 2x, nechat podepsat vedoucím ústavu a zanést na 

děkanát. Distribuci studentům zařídí Š. Dintarová. 
 Studenti DSP v kombinované formě studia ORCID v OBD? Pokud budou mít ústavy 

externistu, který nemá přístup do OBD, kontaktovat doc. Hlinčíka, který zařídí, aby se do OBD 

propsalo. 
 

Ústav 217 (prof. Jeníček) 

 Negativní zkušenost s personálním oddělením. 

 

Ústav 218 (doc. Macák) 

 Registr smluv – dle info od pí. Kováčové by mohl být nad vyšší částky, doc. Macák prověří. 

 

 



AS FTOP (Ing. Varga) 

 Místopředsedou za akademiky je Ing. Váchová (Ú 215), za studenty Bc. Robert Kvaček. 

 Dotazníky ke studiu proběhnout i mezi studenty Bc. a Mgr. studia. 

 

Ing. Šritrová  

 Anglická konference pro studenty DSP bude 25. 3. 2021, studenti byli obesláni. 

 Od 1. 1. 2021 vstoupil v platnost nový zákon o znalcích. Na ministerstvo byla odeslána nová 

směrnice, která poté vejde na VŠCHT v platnost. Do 31. 12. musíme ke každému oboru 

(Chemie, Paliva, Ochrana přírody) nahlásit 2 osoby, které jsou zapojeny do vědecko-výzkumné 

činnosti. Do konce března musí být na ministerstvo předložen doklad o pojištění. Pokud bude 

do té doby někdo z FTOP osloven ohledně vypracování znaleckého posudku, prosím, 

kontaktuje Ing. Šritrovou, Ing. Muroňovou (právní oddělení) nebo pí. Kováčovou (sekretariát 

kvestorky). Bude se muset velmi zvážit vypracování posudku. 

 

 

Šárka Dintarová 

 Podokruhy ke SZZ pro studenty bakalářského studia – nové programy. Do konce týdne 

vypracuje doc. Sýkora a dr. Šír. Poté předají k vyvěšení na stránky FTOP Ing. Březinovi. 

 

Různé 

 Diskuze na téma společný studijní základ. 

 

 

 

Příští kolegium děkana se bude konat v úterý 9. 3. 2021 ve 14.00 hodin. 

 

 

 

 

 

Zapsala: Šárka Dintarová 


